

TALSMANDENS GRUPPE
SPRECHERGRUPPE
SPOKESMAN'S GROUP
GROUPE DU PORTE-PAROLE
GRUPPO DEL PORTAVOCE
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

INFORMATION
INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG
INFORMATION MEMO

NOTE D'INFORMATION
NOTA D'INFORMAZIONE
TER DOCUMENTIE

Brussels, December 1979

ECSC OPERATIONAL BUDGET FOR 1980¹

The Commission has adopted the ECSC Operational Budget for 1980. The main features of this Budget were described when the Draft Budget was presented in October (see P - 102).

The Budget adopted differs from the Draft Budget chiefly in the following respects:

- (a) the total Operational Budget has been cut from 211 m EUA to 188 m EUA.
- (b) This reduction is the result of a small cut in aid to research from 47 m EUA to 44 m EUA, and a larger cut in interest rebates in respect of investment (Article 54 of the ECSC Treaty) from 43 m EUA to 23 m EUA. The interest rebate scheme for conversion and investment loans will therefore cover a total of 66 m EUA.
- (c) After consulting the European Parliament and the ECSC Consultative Committee, the Commission decided to increase the rate of levy by 0.02%, from 0.29% to 0.31%.
- (d) The sum of 43 m EUA for aid to conversion is not covered by receipts and a corresponding amount therefore appears as extraordinary receipts on the resources side, of the Budget.

The Commission decided to postpone commitments in respect of aid to conversion until these extraordinary receipts have been obtained.

¹COM(79)711.

ECSC OPERATIONAL BUDGET FOR 1980

2

REQUIREMENTS	PROPOSALS	RESOURCES	PROPOSALS
OPERATIONS TO BE FINANCED FROM RESOURCES FOR THE FINANCIAL YEAR (NON-REPAYABLE)		RESOURCES FOR THE FINANCIAL YEAR	
1. Administrative expenditure	5	1. Current resources	117
2. Aid to redeployment (Article 56)	67	1.1 Proceeds of 0.31% Levy (0.01% = 3.77 m EUA)	23
3. Aid to research (Article 55) 3.1 steel 3.2 coal 3.3 social	44	1.2 Interest on investments and on loans granted out of non-borrowed funds	token entry
4. Interest rebates 4.1 Investment (Article 54) 4.2 Conversion (Article 56)	(19) (16) (9)	1.3 Fines and late payment sur-charges 1.4 Miscellaneous	token entry
5. Aid to coking coal and coke for the steel industry (Article 95)	66	2. Cancellation of commitments which will probably not be implemented	5
	(23) (43)	3. Revaluation of assets and liabilities	token entry
	6	4. Extraordinary receipts	43
OPERATIONS FINANCED WITH LOANS GRANTED OUT OF NON-BORROWED FUNDS	188	ORIGIN OF NON-BORROWED FUNDS	188
6. Subsidized housing	10	5. Repayments on loans for subsidized housing	7
		6. Special reserve and former ECSC Pension Fund	3

TALSMANDENS GRUPPE
SPRECHERGRUPPE
SPOKESMAN'S GROUP
GROUPE DU PORTE-PAROLE
GRUPPO DEL PORTAVOCE
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

INFORMATION
INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG
INFORMATION MEMO

NOTE D'INFORMATION
NOTA D'INFORMAZIONE
TER DOCUMENTIE

Bruxelles, décembre 1979

BUDGET OPERATIONNEL CECA POUR 1980 (1)

La Commission vient d'arrêter le budget opérationnel CECA pour 1980. Les grandes lignes de ce budget ont été expliquées lors de la proposition du projet en octobre dernier (voir P-102).

A l'issue de la procédure il convient de mentionner les éléments essentiels qui ont été modifiés par rapport au projet :

- La somme globale du budget opérationnel a été ramenée de 211 à 188 MUCE.
- Cette réduction globale est le résultat d'une réduction modérée de l'aide à la recherche de 47 à 44 MUCE ainsi que d'une réduction plus importante des aides sous forme de bonifications d'intérêts par investissements (art. 54) de 43 à 23 MUCE. L'ensemble du régime des bonifications d'intérêts pour prêts aux investissements et à la reconversion est donc de 66 MUCE.
- La Commission a décidé, après consultation du Parlement européen et du Comité consultatif CECA, d'augmenter le taux de prélèvement de 0,02 %, c.à.d. de 0,29 à 0,31 %.
- Il reste néanmoins la somme de 43 MUCE pour les aides à la reconversion qui n'est pas encore couverte par des recettes et qui figurera comme "recette extraordinaire" dans les ressources.

La Commission a décidé de ne pas procéder à des engagements en faveur de l'aide à la reconversion tant que ces recettes extraordinaires ne sont pas obtenues.

(1) COM(79) 711

BUDGET OPERATIONNEL CECA POUR L'EXERCICE 1980

en MUCE

B E S O I N S	PROPOSITIONS	R E S S O U R C E S	PROPOSITIONS
<p>OPERATIONS A FINANCER SUR LES RES-SOURCES DE L'EXERCICE (A FONDS PERDUS)</p> <p>1. Dépenses administratives</p> <p>2. Aides à la réadaptation (art. 56)</p> <p>3. Aides à la recherche (art. 55)</p> <p>3.1 acier</p> <p>3.2 charbon</p> <p>3.3 social</p> <p>4. Aides sous forme de bonification d'intérêts</p> <p>4.1 investissements (art. 54)</p> <p>4.2 reconversion (art. 56)</p> <p>5. Aides aux charbons à coke et coke sidérurgique (art. 95)</p>	<p>5</p> <p>67</p> <p>44</p> <p>(19)</p> <p>(16)</p> <p>(9)</p> <p>66</p> <p>(23)</p> <p>(43)</p> <p>6</p> <p>188</p>	<p>RESSOURCES DE L'EXERCICE</p> <p>1. Ressources courantes</p> <p>1.1 Produit prélevé à 0,31% (0,01% = 3,77 MUCE)</p> <p>1.2 Intérêts des placements et des prêts sur fonds non empruntés</p> <p>1.3 Amendes et majorations pour retard</p> <p>1.4 Divers</p> <p>2. Annulation d'engagements qui ne donneront vraisemblablement pas lieu à réalisation</p> <p>3. Réévaluation actif/passif</p> <p>4. Recettes extraordinaires</p>	<p>117</p> <p>23</p> <p>P.M.</p> <p>P.M.</p> <p>5</p> <p>P.M.</p> <p>43</p> <p>188</p>
<p>OPERATIONS FINANCEES PAR DES PRETS SUR FONDS NON EMPRUNTES</p> <p>6. Logements sociaux</p>	<p>10</p>	<p>ORIGINE DES FONDS NON EMPRUNTES</p> <p>5. Amortissements sur prêts logements sociaux</p> <p>6. Réserve spéciale et ex-fonds de pension CECA</p>	<p>7</p> <p>3</p>